
Sympatická zlepšení jednotlivců       23.10.2011 
 
Hodnocení ŠV 
G1, TJ OP Prostějov : OSK Olomouc  ,,B‘‘   116:31 (20:4, 36:7, 38:8, 16:8) 
Body: Plachá 8-2/0, Blahutová 6, Bahounková, Uvízlová a Šťastná 4, Koukalová 3-2/1, Bortlová 2-
2/0, Augustinová a Kutáčová 0-4/0, Eliášová 0-2/0, Benešová, Bundilová a Chodilová. 
TH 16/1 = 6%. F- 17. 
 
Podobně jako včera to téměř vypadalo, že nebudeme početně způsobilí, ale pak jsme se pospojovali 
samopříjezdy, že nebýt různě pozdních dojezdů, mohly být holky mentálně a probuzené o něco 
připravené lépe. I to by však nezabránilo dnešní porážce, jelikož jak věkem, tak zatím dovednostmi 
nedokážeme překonat Tolkienovskou taktiku Prostějova z Pána Prstenů, který to opět hrál „na dvě 
věže“.  To je v pořádku, jen kdyby je kouzelník Sauron přiměl vycestovat i za hranice Mordoru. To je 
však na metodickém vedení v místě a nepatří nám. 
 
Bez ohledu na stále velký rozdíl v konečném skóre bylo příjemné sledovat posun v technickém řešení. 
Zatím jednotlivců. Tvrdit, že týmu, by bylo odvážné, avšak když např. Sába úhybným dvojtaktem 
obešla téměř dvojnásobně vysokou pivotku naprogramovanou na stoj spatný vzpažmo pod košem, 
zasloužilo to potlesk. Také je však nutné vidět, kolikrát a zbytečně se v křeči zbavovaly míče, aniž by 
je skutečně ohrožoval. Orientace na hřišti a schopnost udržet pozornost při sledování vlastní hráčky, 
jsou zatím naše limity. Pokud budou 2-3 hráčky soupeřek stále volné, budeme mít pořád potíže. Za 
šikovnost holky chválím a na fyzickou převahu ať nehledí. Chytání míče, přihrávky, driblink a 
zakončování dvojtaktem je ale naše věc a je nás samých je zvládnout. 
 
Hodnocení IG 
G2, TJ OP Prostějov : OSK Olomouc  ,,B‘‘    93:26 (41:2, 6:12, 30:4, 16:8) 
Body: Bahounková 6-2/2, Plachá 6-6/0, Uvízlová  4, Kutáčová 2-2/0, Augustinová, Bundilová, 
Chodilová a Koukalová 2, Šťastná 0-2/0, Benešová, Blahutová, Bortlová a Eliášová 0. TH 11/2 = 
19%. F-7. 
 
První a třetí  čtvrtina byla dosti  bídná. Domácí nastoupily ve zkušenější pětici. Některé hráčky 
nemohly pochopit,  koho vlastně mají  bránit. Měly bychom si uvědomit, že ‘‘  bránit určitou hráčku 
neznamená, že se musí bránit navzájem‘‘ (Happy). Během necelé minuty jsme dostali  10 bodu a to 
jen z nevnímaní pokynu trenéra. Většina čtvrtin se odehrávala  na obrané polovině.  Velmi těžké pro 
nás bylo vyhodit z autu. Vůbec  jsme  se neuvolňovali , pořad jsme jen stáli na místě a házeli míč 
domácím přímo pod koš. 
Druhá  a čtvrtá čtvrtina byla mnohem lepší a dá se říct, že i vyrovnanější.  Zde nastoupily slabší 
prostějovské hráčky. Měli jsme větší tah na koš . Pochvalu by měla dostat Sába, která  se nebála jít do 
hráčky a tak na sebe nasbírala fauly. Dále jsme zjistili, že některé hráčky stále nezvládají základy 
basketbalu - dvojtakt . Tolik šancí, co mohla mít Bahy z dvojtaktu, neměla snad nikdy. Terka jen 
odhazovala míče a někdy měla hold štěstí a spadlo jí to  do koše . Velkou obtíží byly trestné hody. 
I když jsme prohráli zápas, tak jsme to zvládli docela dobře. 


